

<p style="text-align: center;">The Village of Rexton Wednesday, August 23, 2017 Special Meeting of Council</p>	<p style="text-align: center;">Le Village de Rexton Le mercredi 23 août 2017 Réunion extraordinaire du conseil</p>
<p>The special meeting of Council was held in Council Chambers for the purpose of reviewing financial and contractual subjects.</p> <p>PRESENT: The Mayor, Randy Warman; Councillors William Flanagan, David Little and Elaine Warren and General Manager, Ashley Jones.</p> <p>CALL TO ORDER: The Mayor Randy Warman called the meeting to order at 6:13 p.m.</p> <p>APPROVAL OF THE AGENDA: It was moved by William Flanagan and seconded by David Little that the agenda be approved. Motion carried.</p>	<p>La réunion extraordinaire du conseil a été tenue dans la salle du conseil pour examiner des questions de finances et contractuelles.</p> <p>PRÉSENCES : Le maire, Randy Warman; le conseiller William Flanagan et David Little; la conseillère Elaine Warren et la directrice générale, Ashley Jones.</p> <p>OUVERTURE DE LA RÉUNION: Maire Randy Warman ouvre la réunion à 18h13.</p> <p>ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR: William Flanagan propose, et David Little appuie, que l'ordre du jour soit accepté. Proposition adoptée.</p>
<p style="text-align: center;">BUSINESS ARISING FROM THE MINUTES</p>	<p style="text-align: center;">AFFAIRES DÉCOULANT DU PROCÈS VERBAL</p>
<p>a) Crandall's Engineering: It was moved by William Flanagan seconded by Elaine Warren to accept Crandall's recommendation of awarding the tender to the low bidder Wilson Builders (1978) Ltd. for the total amended bid price of \$222,433.00 + HST for the sidewalk, curb and gutter replacement. Motion carried.</p> <p>b) Breastfeeding Policy: The letter from Lisa Allain was presented at the meeting; Council went over the policy template provided by Vitalité Health Network.</p> <p>It was moved by William Flanagan and seconded by David Little to accept the Breastfeeding Policy as presented. Motion carried.</p> <p>c) Sewer/ BON012: The outstanding account was reviewed. An invoice and attached explanatory letter is to be mailed out encouraging contact with the office to make payment arrangements.</p> <p>d) Bonar Law Common: It was moved by William Flanagan and seconded by David Little to accept the agreement for the operation and management of the Bonar Law Provincial Heritage place and this agreement be forwarded for acceptance to the Minister. Motion carried.</p>	<p>a) Crandall's Engineering: William Flanagan propose, et Elaine Warren appuie, d'accepter les recommandations de Crandall's d'attribuer l'appel d'offres à la base soumission de « Wilson Builders (1978) Ltd. » pour le prix d'offre d'achat modifié à 222,433.00\$ + TVH pour le remplacement de trottoir, de bordure et caniveau. Proposition adoptée.</p> <p>b) Politique en matière d'allaitement maternel: À la réunion, on présente la lettre de Lisa Allain; le conseil a examiné un modèle de politique fournie par le réseau de santé Vitalité.</p> <p>William Flanagan propose, et David Little appuie, d'accepter la politique en matière d'allaitement maternel présenté. Proposition adoptée.</p> <p>c) L'égout/ BON012: On examine le compte dû. Par la poste, d'envoyer une facture et, ci-joint, une lettre d'explication encourageant à communiquer avec le bureau pour faire une entente de paiement.</p> <p>d) Bonar Law Common: William Flanagan propose, et David Little appuie, d'accepter le contrat des opérations et de la gestion du lieu du patrimoine provincial Bonar Law et ce contrat soit présenter au ministre pour approbation. Proposition adoptée.</p>

<p style="text-align: center;">The Village of Rexton Wednesday, August 23, 2017 Special Meeting of Council</p> <p style="text-align: right;">Page 2</p>	<p style="text-align: center;">Le Village de Rexton Le mercredi 23 août 2017 Réunion extraordinaire du conseil</p> <p style="text-align: right;">Page 2</p>
<p>e) Natural Forces: The Wind Turbine Project was presented. Whereas the project is within Richibucto boundaries, council had some hesitations. To allow an access road will require special consideration. A Maintenance and Compensation Agreement will involve some discussions and negotiations. The General Manager was instructed to involve Crandall's Engineering on this project.</p> <p>f) Asset Management: It was moved by William Flanagan and seconded by Elaine Warren to proceed with the application for Federation for Canadian Municipalities (FCM) Municipal Asset Management Program to help with funding for sustainable management of our infrastructure through asset management practices. Motion carried.</p> <p>g) Promenade of the Premiers Project: Patrick Foran from the Department of Tourism, Heritage and Culture reached out in hope to find a suitable location in Rexton to install a commemorative panel of former Premier Shawn Graham. Under suggestions is the Kenney Park or Bonar Law Common Museum.</p> <p>h) 11 Cail Court: After much consideration, it was moved by David Little and seconded by Elaine Warren that the request received on August 14, 2017 at 8:45 p.m. to extend the closing date to September 8, 2017 be denied. Motion carried.</p> <p>Council then decided that our lawyer Yves Robichaud be responsible to deal with all legal aspects surrounding this decision.</p>	<p>e) « Natural Forces »: Le projet d'Éolienne a été présenté. Il y avait des hésitations parce que le projet sera situé dans les limites de Richibucto. Allouer un accès routier exigera une considération particulière. Une entente relative à l'entretien et à l'indemnisation nécessitera de la discussion et de la négociation. La directrice générale a été chargé d'impliquer « Crandall's Engineering » à ce projet.</p> <p>f) La gestion des actifs: William Flanagan propose, et Elaine Warren appuie, de poursuivre une demande du programme de gestion des actifs municipaux de la Fédération canadienne des municipalités (FCM) pour aider à financer une gestion durable de notre infrastructure avec des pratiques de gestion des actifs. Proposition adoptée.</p> <p>g) Le projet Promenade des premier ministres: Patrick Foran du ministère du Tourisme, Patrimoine et Culture cherche de l'aide à trouver le bon endroit à Rexton pour l'installation d'un panneau qui commémore l'ancien premier ministre Shawn Graham. On suggère le parc Kenney ou le musée de Bonar Law Common.</p> <p>h) 11, cour Cail: Après mûre réflexion, David Little propose, et Elaine Warren appuie, que la demande reçue le 14 août 2017 à 8h45 pour allonger la date de fermeture jusqu'au 8 septembre 2017 soit refusée. Proposition adoptée.</p> <p>Le conseil a donc conclu que notre avocat Yves Robichaud sera responsable des aspects juridiques entourant cette décision.</p>
ADJOURN	AJOURNEMENT
<p>It was moved by William Flanagan and seconded by David Little that the meeting adjourn at 7:55 p.m.</p>	<p>William Flanagan propose, et David Little appuie, que la réunion soit levée à 19h55.</p>
<p>_____</p> <p>Randy Warman, Mayor</p> <p>_____</p> <p>Ashley Jones, General Manager</p>	<p>_____</p> <p>Randy Warman, Maire</p> <p>_____</p> <p>Ashley Jones, Directrice générale</p>